
  

 
Generalforsamling 28. marts 2023 

Oldermand Jens Sørensen byder velkommen til bylaugets årlige generalforsamling.  

Generalforsamlingen indledes med indlæg fra Borgmester Henrik Rasmussen som orienterede om nyt fra 

Vallensbæk kommunen, herunder:  

• Vejlegårdsvej reguleres til stillevej med fartdæmpende tiltag. Det er hensigten at al gennemkørsel 

nord-syd omdirigeres til Vallensbæk torvevej, hvor hastighedsbegrænsning forsat holdes på 

60km/h 

• Ifm. etablering af letbane lukkes ringvej midlertidig fra 11. april og ½ år frem 

• Der bygges 2 nye daginstitutioner og Vallensbæk skole udvides med 3. spor    

• Landsbyen inviteres til dialog om trafikale løsninger til de nye institutioner 

• Et nyt ungdomshus bygges ved Gammelgårdshaverne ud til vejen for at samle ungdomsskole og 

musikhus i et 

• På sigt påtænkes det at etablere rundkørsel mellem Brøndbyvej og Vallensbæk torvevej    

• Kommunen er i dialog med Movia om at udvide til 20 min. drift på 144 linjen i tidsrum 8-20 

• Etablering af løvtræsskov på menighedsrådets marker er i høring 

Indlæg fra driftsleder Søren Slothsberg med orientering om status på udrulning af fjernvarme til 

landsbyen, herunder:  

• Fjernvarmetilslutning til Landsbyen i 3. etape (2025)  

• Prioritering afhænger af tilslutningsgraden i landsbyen 

P.t. har 48% af landsbyen tilkendegivet interesse for installation fjernvarme. Tilslutning skal over 

60%, før det kan betale sig lægge rør ud i landsbyen  

Derfor er det afgørende at landsbyen tilkendegiver interesse ved at svare på Fjernvarme syds 

udsendte flyers, eller ved at gå ind på fjernvarmens hjemmeside.  

https://www.vfsyd.dk/faa-fjernvarme/bliv-tilsluttet-fjernvarme/ - Tilkendegivelsen er ikke 

bindende  

• Etape 3 og dermed landsbyen har sit eget lukket økonomisk budget. Dvs. jo større tilslutningsgrad 

jo billigere bliver etableringen og fremtidig drift.  

• Omkostninger til Etape 3 er begunstiget af at Vallensbæk skole allerede er tilsluttet. Desuden kan 

det blive en fordel at Vallensbæk kirke også ønsker tilslutning    

Oldermand takker de 2 talere for deres indlæg og herefter forsætter den formelle Generalforsamling hht. 

fremsendt dagsorden. 

Ad pkt. 1 Valg af dirigent  
Niels Jørgensen blev valgt  
Det blev konstateret at generalforsamlingen var rettidig indkaldt og dermed beslutningsdygtig  
 
Ad pkt. 2 Oldermand aflægger beretning om bylaugets aktiviteter i 2022/23, herunder: 
Samarbejde med Vallensbæk kommune Vej & Park/John Sørensen med bl.a.: 

• Parkeringspladser på Engvej inkl. Blomsterkumme 

• Legeplads i landsbyen – placering, ansvar ,vedligeholdelse – dialog Mads Hansen, Eva Lindemark & 
Møllestenens formand Tina Boddum 

• Brøndbyvej 204 – vedligeholdelse ved fortov  

• Løse kloakdæksler på Bygaden 

https://www.vfsyd.dk/faa-fjernvarme/bliv-tilsluttet-fjernvarme/


  

 

• Valg af belysning i Landsbyen 

• Vejlegårdsvej begrænsning af trafik og hastighed 

• Etablering af rundkørsel Vallensbæk torvevej/Brøndbyvej 

• Drøftelse af Kirkens ønske om at beplante deres marker med Løvtræer 

• Høring om Busbetjening i landsbyen 
 
Fjernvarme  

• Dialog med fjernvarmeværket v/Søren Slothsberg 

• Brugerundersøgelse i landsbyen, 62% viste interesse 
 
Øvrige aktiviteter 

• Ny hjemmeside 

• Sommerfest ved gadekæret 20. august 

• Juletræstænding 25. november 

• Nytårskur på højrupsgård 8. januar 

• Vinsmagning og tapas 3. februar  

• Samarbejde med grundejerforeningen Møllestenen v/Tina Boddum 
Igangværende aktiviteter 

• Arrangement ved fulgetårnet den 4. juni 

• Undersøge mulighed for at etablere fibernet eventuelt ifbm. ilægning af fjernvarmerør  

• Arrangere Sankthansbål ved Brøndbyvej/Højrupsgårdvej  

• Arrangere Besøg ”Musik butikken” på Brøndbyvej 
 
Jens Sørensen slutter af med at takke til bestyrelsen for arbejdet i det forgange år.  Joakim I. Sørensen 
kvitterer med at takke for indsatsen gennem 8 år. Med Jens Sørensen som Oldermand, er der skabt en god 
dialog med kommunen og landsbyen er knyttet tættere sammen med flere sociale arrangementer. 
 
Følgende kommentar til Oldermands beretning: 

• Valget af belægning og lys på den nylagte parkeringsplads ved Engvej -  Bestyrelse er i dialog med 
kommunen om nye lamper i landsbyen 

• Ros til bestyrelsen for at udføre brugerundersøgelse på interesse for fjernvarme tilslutning 

• Forslag til at landsbyen får en plads til fyrværkeri/Sank Hans bål på Kirkens ønskede skovareal  

• Udskiftning af Andehus i gadekæret – det er sat i gang    
 
Beretningen godkendes  
 
Ad pkt. 3 Aflæggelse af regnskab  

• Holger Hamann aflægger regnskab for året 2022. 

• Regnskab godkendes uden bemærkninger 
 
Ad pkt. 4 Fastsættelse af kontingent 2023 

• 125kr. pr. person, uændret og godkendes. 
 
Ad pkt. 5 Behandling af forslag  

• Bestyrelsen har ikke modtaget forslag fra Bylaugets medlemmer 
 
Ad pkt. 6 Valg af oldermand og 2 bestyrelsesmedlemmer (ulige år) 

• Oldermand Jens Sørensen – ønsker ikke at genopstille. Ny oldermand Joakim Ilsing Sørensen   



  

 

• Bettina Ramstrup – genopstiller  

• Birgitte Magnussen – Ønsker ikke at genopstille. Ny bestyrelsesmedlem Marie Nørgaard  
     
Ad pkt. 7 Valg af kassemester samt 3 bestyrelsesmedlemmer (lige år) 

• Holger Hamann, Rasmus Jensen, Lennart Popp er ikke på genvalg  

• Joakim Sørensen – Forsætter som Oldermand. Ny bestyrelsesmedlem Søren M. Gotfredsen 
 
Ad pkt. 8 Valg af suppleanter  

• Eva Lindemark – ønsker ikke at forsætte. Ny suppleant Mads A.T. Hansen 

• Marie Nørgaard – Forsætter som bestyrelsesmedlem. Ny suppleant Jess Berntsen 
 
Ad pkt. 9 Valg af revisor og revisor suppleant  

• Gerne Lassensen – genopstiller som revisor 

• Per Jensen – genopstiller som revisor suppleant  
 
Ad pkt. 10 Eventuelt  

• Der blev spurgt ind til etablering af legeplads i landsbyen - Bestyrelse er ved at afdække 
mulighederne   
  

Skriver 

Joakim I. Sørensen 

 

 

  


